
ZAPYTANIE 

Panie Prezydencie, zgłosili się do mnie mieszkańcy osiedla Unii Europejskiej 
i mieszkańcy osiedla Jamno z kilkoma pytaniami. 

Dlaczego koszalińscy policjanci nie kierują ruchem w neuralgicznych 
godzinach, ( 7-8 oraz 15-16) na rondzie Generała Maczka ? 

Czy istnieje możliwość, aby policjanci wrócili do kierowania ruchem ? 

Kiedy zostanie oddana jedna „nitek" ulicy Władysława IV ? 

Mieszkańcy zadając powyższe pytania kierowali się korkami panującymi 
w wyżej wymienionych godzinach, twierdzą, że stoją nawet godzinę w czasie 

jazdy do pracy i z pracy. Kiedy policjanci kierowali ruchem udawało się 
w pewnym stopniu „rozładować korki". W imieniu mieszkańców proszę 

o szybka odpowiedź a także o interwencję. 
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